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ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

Αθήνα, 14 Σεπτεμβρίου 2023 
 
 
Προς: τον Υπουργό Εθνικής Άμυνας, κ. Νικόλαο-Γεώργιο Δένδια 
 
Θέμα: «Απάντηση σε ερωτήματα που δεν απαντά ο κύριος Φλώρος και τα 
Επιτελεία του, ενώ έχουν υποχρέωση να το κάνουν» 
 

Κύριε Υπουργέ, 
 

Σύμφωνα με δημοσίευμα της 14ης Σεπτεμβρίου 2023 στο «Κουτί της 
Πανδώρας Media ΕΕ» του δημοσιογράφου Κώστα Βαξεβάνη, 
(https://www.koutipandoras.gr/article/kyrie-dendia-echete-tin-ypochreosi-kai-tin-
entimotita-na-apantisete/), ο κύριος Φλώρος και τα Επιτελεία του δεν απαντούν σε 
ερωτήματα που έχουν υποχρέωση να το κάνουν. Και προκύπτει ευλόγως το ερώτημα, 
αν εσείς ως πολιτικός τους προϊστάμενος προτίθεστε να ενημερώσετε την κοινή 
γνώμη. 

 
Με δεδομένα τα παραπάνω, ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 

1. Τί ακριβώς συμβαίνει με την βάση Ελικοπτέρων στο Στεφανοβίκειο; 

i. Έχει πλημμυρίσει και βρέθηκε κάτω από 9 μέτρα νερό;  
ii. Είναι φυσιολογικό να πλημμυρίζει μία στρατιωτική βάση;  
iii. Ποιο το αποτέλεσμα στην επιχειρησιακή της ετοιμότητα; 

2. Τί ισχύει με το περιεχόμενο των εγκαταστάσεων της \τεχνικής βάση 
επισκευών των ελικοπτέρων στο Στεφανοβίκειο; 

i. Βρίσκονται ή όχι  εγκλωβισμένα 7 υπερσύγχρονα Απάτσι 
(υπολ. αξία περί τα 70.000.000 ευρώ έκαστο), τα οποία είχαν 
πάει για επισκευή;  

ii. Ποιοι οι λόγοι για τους οποίους εγκλωβίστηκαν;  
iii. Άνοιγε η ηλεκτρική πόρτα του υπόστεγου; 
iv. Λειτούργησε η ηλεκτρική γεννήτρια; 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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3. Έχει μείνει ή όχι κάτω από το νερό το μεγαλύτερο μέρος του φορητού 
οπλισμού (πολυβόλα, πιστόλια κ.λπ.); 

4. Έχει μείνει επίσης στο βυθό της «Λίμνης» του στρατοπέδου το 
απόθεμα των ανταλλακτικών για τα ελικόπτερα Απάτσι και Καϊόβα, 
αξίας δεκάδων εκατομμυρίων; 

5. Έχουν υποστεί πλέον και οι κτηριακές εγκαταστάσεις της 1ης ΤΑΞΑΣ, 
ζημιές που πιθανόν τις καθιστούν πλέον άχρηστες; 

6. Ποιος θα πληρώσει για την ανυπολόγιστη ζημιά; 
7. Έγινε έγκαιρα η εκκένωση στο Στεφανοβίκειο και πότε 

προγραμματίστηκε/δόθηκε σχετική εντολή; 
8. Σε ποιόν / ποιους οφείλεται η απώλεια πολύτιμου χρόνου στις 

κατάλληλες ενέργειες και γιατί αντί της φυγάδευσης των ελικοπτέρων 
έγινε απλώς μεταφορά τους σε στεγνό σημείο της πίστας, 
προκειμένου να φωτογραφηθούν και να εμφανιστούν ως δήθεν 
ανέπαφα; 

 
Ο ερωτών Βουλευτής 

 
 

Δρ. Μιχαήλ Χουρδάκης 
Βουλευτής Α' Θεσσαλονίκης | ΠΛΕΥΣΗ ΕΛΕΥΘΕΡΙΑΣ 

Αν. Καθηγητής | Τμήμα Ιατρικής, Α.Π.Θ. 
 
 




